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Praha 23. června (ČTK), autor: bns mkv
Rada vysokých škol (RVŠ) má výhrady ke změně financování veřejných vysokých škol pro příští rok. Na tiskové
konferenci to dnes řekl její předseda Vladimír Haasz. Radě vadí především komplikovanost systému. Problém je prý i to,
že není jasné, kolik peněz vlastně školy dostanou. Připomínky rady by měla 30. června projednat komise ministerstva
školství, uvedl Haasz.
    Předseda ekonomické komise RVŠ Jakub Fischer dnes novinářům řekl, že problém systému je především v tom,
že je komplikovaný. Obsahuje celkem 13 ukazatelů kvality. Další vadou prý je, že ministerstvo školství zatím nedoložilo
teoretický základ systému ani zahraniční zkušenosti. "Nevíme, jestli se těch 13 ukazatelů používá jinde, jestli se to jinde
osvědčilo," dodal Fischer.
    Rada podle Haasze doufá, že ministerstvo její připomínky přijme. "Pokud by byl systém realizovaný tak, jak je navržený,
nenaplnil by cíl, tedy zvýšit kvalitu," dodal Fischer.
    Předseda RVŠ Haasz doplnil, že podstatné pro vysoké školy je také to, kolik peněz příští rok dostanou. Letos se totiž
jejich rozpočet navýšil o miliardu korun až při schvalování rozpočtu v Poslanecké sněmovně.
    Ministerstvo školství první verzi zásad a pravidel financování veřejných vysokých škol pro rok 2012 představilo loni
v prosinci. Druhou variantu zveřejnilo před několika měsíci.


